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Geachte heer, mevrouw, 

De afgeiopen jaren zien wij dat het aantal overlastmeldingen van het Meldpunt 
Overlast en Zorg aan het toenemen is. In de monitor Jongerenhuisvesting die in uw 
raad van 26 juni 2013 aan de orde is geweest, werd ook geconstateerd dat het aantal 
overlastmeldingen van studenten is toegenomen. Daarnaast ontvangen wij veel 
signalen uit de wijken over overlast rondom jongerenhuisvesting. Aangezien al snel 
het beeld ontstaat dat jongeren/studenten veel overlast veroorzaken in de stad, hebben 
wij een nadere analyse uitgevoerd naar de overlastmeldingen van de afgeiopen jaren 
en hebben wij specifiek gekeken naar overlast door studenten. Met deze brief 
informeren wij u over de uitkomsten van de analyse en geven wij aan welke middelen 
wij nog willen inzitten of nader willen onderzoeken om de overlast proberen te 
beperken. 

Jongeren en jongerenhuisvesting 
Allereerst willen wij het grote belang van jongeren voor onze stad benoemen. Het 
grootste deel van de bevolking van Groningen bestaat uit jongeren. In totaal wonen er 
circa 55.000 jongeren in onze stad op een totaal van ongeveer 195.000 stadjers. 
Hierdoor zijn wij de jongste stad van Nederland. Van deze 55.000 jongeren zijn circa 
35.000 student. 

Jongeren zijn van groot belang voor de economic van de stad. De directe inbreng aan 
de stedelijke economic bedraagt tussen de tien en twintig procent. Elke vijf studenten 
is goed voor een arbeidsplaats. Zij zorgen voor een braisende biimenstad en een groot 
draagvlak onder voorzieningen in de binnenstad en in de wijken, zoals winkels, 
horeca, ziekenhuizen en openbaar vervoer. Ook zorgen zij voor vemieuwing, creatieve 
Industrie, kvmst en cultuur, enzovoort. En niet in de laatste plaats komt de groei van 
het inwonertal van de stad vrijwel geheel voor rekening van de instroom van jongeren. 

Jongeren zijn dan ook een belangrijke doelgroep voor ons. Jongeren vinden over het 
algemeen vooral woningen in de particuliere markt. De belangrijkste reden hiervoor is 
dat er in Groningen veel relatief goedkope woningen beschikbaar zijn in door jongeren 
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gewilde wijken. Vooral in de oude wijken rond de binnenstad, maar ook daarbuiten. 
Wel staat de kwaliteit van wonen voor jongeren onder druk: veel jongeren krijgen te 
weinig kwaliteit voor de huur die ze moeten betalen. Ook is de balans in een aantal 
straten in de stad verstoord geraakt. Daardoor is het draagvlak voor kamerbewoning in 
de wijken de afgeiopen jaren verminderd. Met ons beleid voor particuliere 
kamerverhuur en de 15% norm proberen wij het aantal onttrekkingsvergunningen per 
straat te beperken en spreiding van jongerenhuisvesting over de stad te bereiken. Dit is 
echter niet het enige wat wij doen op het gebied van jongerenhuisvesting. 

Wat doen we op het gebied van jongerenhuisvesting en overlast? 
Voordat wij nader ingaan op de overlastmeldingen is het goed om in beeld te hebben 
wat wij op dit moment doen op het gebied van jongerenhuisvesting en overlast. 
Hieronder een korte samenvatting: 

1. Beleid voor particuliere kamerverhuur 
Ons beleid op het gebied van particuliere kamerverhuur is regelmatig gewijzigd. 
Tot 2003 is sprake geweest van bevriezing van vergunningen. Vervolgens is een 
norm ingevoerd voor het aantal vergunningen dat op basis van het aantal woningen 
per straat mag worden afgegeven: 
• 2003: invoering 9% aan kamerverhuurpanden (kvh) per wijk 
• 2005: loslaten 9% per wijk = markt vrij, op voorwaarde flankerend beleid 
• 2007: invoering 25% per straat voor 1 jaar als proef 
• 2008: invoering 15% per straat, uitgezonderd de binnenstad, drie lange straten 

geknipt en uitzondering voor Selwerd (vanwege de wijkvemieuwing) 

De norm van 15% per straat wordt sinds 2008 gehandhaafd. Hoewel de norm 
regelmatig ter discussie staat heeft uw raad in 2011 nog aangegeven dat de norm 
voorlopig gehandhaafd blijft. 

2. Flankerend beleid 
Bij de vaststelling van het beleid voor particuliere kamerverhuur is ook flankerend 
beleid vastgesteld om overlast te voorkomen. Dit flankerend beleid bestaat uit een 
aantal elementen: 

a. Bewustwordingscampagne 'Leven in Stad' 
Onder deze naam bevorderen wij het contact tussen studenten en andere 
stadjers. De campagne spreekt iedereen aan op zijn verantwoordelijkheden 
en probeert wederzijds begrip te kweken. Daamaast informeert Leven in 
Stad in het kort over het studentenhuisvestingsbeleid en alle maatregelen 
die de gemeente neemt om ergemis en overlast te voorkomen. Naar 
aanleiding van een motie van uw raad geven we sinds begin 2013 minder 
geld uit aan grootschalige campagnes en zetten we meer geld in voor 
microcampagnes in de buurten en wijken die gericht zijn op stadjers en 
studenten. Doel is om kleine straat-, buurt- of wijkactiviteiten te 
ondersteunen waar studenten en andere stadjers elkaar daadwerkelijk 
ontmoeten. 
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b. Plaatsen fletsklemmen 
Wij plaatsen fletsklemmen om zodoende de overlast van willekeurig 
gestalde fletsen tegen gevels, in heggen, tegen bomen en (liggend) op het 
trottoir te beperken. Het straatbeeld blijft daardoor netjes en het trottoir vrij 
toegankelijk. Dit gebeurt op verzoek van omwonenden nadat melding van 
overlast is gedaan. Er zijn ondertussen rond de 4.000 klemmen geplaatst en 
de maatregel is over het algemeen succesvol, met echter als gevolg een 
lange wachtlijst; 

c. Geluidsreducerende maatregelen 
Eind 2011 is een start gemaakt met een lijst van ruim 2.200 adressen waar 
mogelijk extra geluidsisolatie moet worden aangebracht. Inmiddels zijn 
600 panden aangeschreven. Van de woningen die al zijn aangeschreven, 
zijn er naar schatting 50 a 100 waar de geluidsreducerende maatregelen 
zijn toegepast. In de Begroting 2014 stellen we voor om de handhaving op 
de Odb norm te vervangen door een subsidieregeling voor pandeigenaren. 

3. Studentcontactfunctionarissen politie 
De politie heeft in overleg met de gemeente sinds 2006 twee 
studentcontactfunctionarissen aangesteld. Zij geven voorlichting aan studenten 
over diverse thema's, zoals inbraakpreventie, diefstal in de horeca, heling en 
fietsdiefstal. Zij bezoeken studentenpanden bij overlastmeldingen en hebben veel 
contact met de studentenverenigingen. 

4. Geluidsprotocol politie 
De politie hanteert een geluidsprotocol dat kort samengevat op het volgende 
neerkomt: 

Bij een eerste melding en constatering van geluidsoverlast krijgt men een 
waarschuwing (gele kaart) en volgt een afspraak op de locatie; 
Bij de tweede melding en constatering wordt procesverbaal opgemaakt ter 
hoogte van€ 130,-; 
Bij de derde keer constatering volgt in beslagname van de geluidsapparatuur en 
wordt wederom procesverbaal opgemaakt ter hoogte van € 130,-. 

5. Incidentenoverleg overlast kamerverhuur gemeente en politie 
Sinds begin dit jaar is er tussen de gemeente (inspecteurs kamerverhuur), het 
Meldpunt en de politie een incidentenoverleg. Hier worden overlastmeldingen die 
bij het meldpunt en de politie binnen komen besproken en de eventuele 
vervolgacties bepaald. Dit zijn acties zoals een huisbezoek, buurtbemiddeling of in 
het uiterste geval intrekken van een vergunning. Dit laatste kan uiteraard alleen als 
het om een kamerverhuurpand met onttrekkingsvergunning gaat. Op dit moment 
wordt voor 1 adres overwogen om tot intrekking over te gaan. Doordat het overleg 
elke week plaatsvindt, kan er snel worden gereageerd op overlastmeldingen en tot 
actie over worden gegaan. Het overleg levert als dusdanig dan ook veel op. 
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Sinds begin dit jaar worden aan eigenaren van kamerverhuurpanden met een 
onttrekkingsvergunning brieven gestuurd zodra er sprake is van een 
overlastmelding. In deze brieven wordt ook aangeven welke maatregelen eventueel 
kunnen volgen. Vaak zijn eigenaren van dergelijke panden niet op de hoogte van 
de overlast. De eigenaren schrikken over het algemeen van een dergelijke brief en 
ondernemen daama meestal actie. Sinds januari 2013 zijn 85 van dergelijke 
brieven verstuurd. 

6. BOUWJONG (Campus Groningen) 
Onder de noemer BOUWJONG zetten we in op de toevoeging van grootschalige 
kwalitatieve jongerenhuisvesting. Naar aanleiding van uw motie hebben we het 
tegenwoordig over Campus Groningen als het gaat om jongerenhuisvesting. Voor 
de projecten die hieronder vallen refereren we nog wel steeds naar de term 
BOUWJONG. Vanwege de verwachte groei van het aantal jongeren en de 
kwalitatieve vraag die van deze doelgroep uitgaat wordt de behoefte aan 
wooneenheden geraamd op 4.500 eenheden voor 2015. Ondanks de crisis en de 
bezuiniging verwachten wij dat aan het eind van dit jaar, sinds de start van 
BOUWJONG in 2011, er circa 1.400 eenheden voor jongeren zijn toegevoegd. 
Daarnaast zijn ook in de particuliere markt nog enkele honderden eenheden 
toegevoegd. De meeste projecten vanuit BOUWJONG staan op dit moment echter 
'on hold', enerzijds vanwege de crisis, maar anderzijds vooral vanwege de 
bezuinigingen en maatregelen vanuit het rijk, waardoor het investeringsvermogen 
van corporaties fors onder druk staat. Dit zijn zaken die door ons niet 
bei'nvloedbaar zijn. Voor partijen is het vooral lastig om in deze tijden financiering 
voor de realisatie van plannen voor jongerenhuisvesting te verkrijgen. Onlangs 
was er nog berichtgeving in de krant dat voor het eerst sinds jaren sprake is van 
leegstand op de kamerverhuurmarkt. We zien dit als een bevestiging van de 
kwalitatieve vraag van studenten en ons beleid voor het toevoegen van kwalitatief 
hoogwaardige jongerenhuisvesting. 

7. Werkgroep Jongerenhuisvesting 
De werkgroep jongerenhuisvesting bestaat uit vertegenwoordigers van de 
gemeente, corporaties, RUG en HHG en studenten (GSB, Grobos en Contractus). 
In de werkgroep worden de projecten BOUWJONG besproken en alle andere 
onderwerpen rondom jongerenhuisvesting en Campus Groningen. Vanuit de 
Werkgroep wordt momenteel een onderzoek voorbereid naar de woonwensen van 
jongeren. In 2009 en 2011 is ook een dergelijk onderzoek uitgevoerd, maar dat 
was beperkt tot alleen studenten. 

8. Handhaving illegale kamerverhuur 
Sinds 2011 wordt hard gewerkt aan de handhaving van illegale kamerverhuur. Bij 
de start van de handhaving gingen we uit van circa 1.800 woningen die mogelijk 
illegaal waren. Na een eerste administratieve controle konden circa 300 panden 
van de lijst worden gehaald. Tot op heden zijn van de 1.500 resterende panden 
1.068 panden bezocht. Het overgrote deel van de panden blijkt niet illegaal, omdat 
het kleine panden betreft waar gezien het aantal studenten of aantal kamers geen 
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onttrekkingsvergunning nodig is. Tot op heden zijn 216 aanschrijvingen gedaan, 
waarvan er 140 alsnog zijn gelegaliseerd. Er lopen nog circa 20 handhavingszaken. 
De overige 56 panden zijn op een andere wijze buiten de illegaliteit gekomen 
hetzij door wijziging van de indeling of door het temgbrengen van het aantal 
bewoners naar 2 personen. 

9. Reguleren woningsplitsingen 
Sinds eind 2012 staat het onderwerp woningsplitsingen in de belangstelling. De 
laatste jaren zien we een toename van het aantal woningsplitsingen. Het overgrote 
deel van deze splitsingen vindt plaats in wijken die al op slot vanwege de 15%) 
norm. Voor het splitsen van een woning is geen onttrekkingsvergunning nodig, 
omdat na splitsing zelfstandige wooneenheden (appartementen) ontstaan. Met het 
nieuwe bouwbesluit 2012 is dit splitsen gemakkelijker geworden, doordat de eisen 
zijn versoepeld. Een zelfstandige woonmimte hoeft bijvoorbeeld maar 18m2 groot 
te zijn en moet een eigen keukenvoorziening hebben. Hierdoor ontstaat in 
woningen die gesplitst worden toch weer een vorm van kamergewijze bewoning. 
Hiermee wordt ons beleid voor de 15%) norm omzeild. Om deze reden hebben wij 
een facetbestemmingsplan opgesteld dat voor de gehele stad een verbod legt op het 
splitsen van woningen. Er is een afwijkingsbevoegdheid opgenomen om onder 
voorwaarden splitsingen wel toe te staan. Met dit facetbestemmingsplan willen we 
bouwkundige woningsplitsingen gaan reguleren om zo de leefl̂ aarheid in wijken 
en buurten te beschermen. Daarmee willen we bereiken dat er voldoende 
gezinswoningen beschikbaar blijven en dat we evenwichtige wijken houden waar 
het voor iedereen goed wonen en leven is. Het bestemmingsplan is reeds in 
procedure. 

10. Project 'Studenteninzet' 
De gemeente en enkele woningcorporaties ondersteunen dit project waarbij 
ongeveer 15 studenten minimaal 10 uur per week in de buurt, onder begeleiding 
van professionals, ondersteuning geven aan activiteiten van uitvoeringsorganisaties 
(zoals SKSG en MJD). Er zijn momenteel studenten actief in de Hoogte, Selwerd 
en de Indische buurt. Ze wonen in de betreffende wijken en betalen geen huur, en 
ontvangen daamaast een kleine vergoeding voor hun inzet. Studenten leveren zo 
een positieve bijdrage aan de buurt en raken meer betrokken in de buurt waar zij 
wonen, waardoor zij meer bewust raken van het samenleven met buurtbewoners. 

11. Buurtbemiddeling 
Via het meldpunt en de politie kan worden doorverwezen naar buurtbemiddeling 
(Stiel). Dit gebeurt op basis van vrijwilligheid. Op het gebied van 
studentenoverlast is de buurtbemiddeling over het algemeen succesvol. 

Analyse overlastmeldingen 
Ondanks de maatregelen die wij nemen, zien wij dat het aantal overlastmeldingen 
rondom jongerenhuisvesting toeneemt. Het gaat om het aantal overlast meldingen, dit 
hoeft niet te betekenen dat de overlast ook daadwerkelijk is toegenomen. Het kan ook 
zijn dat men het Meldpunt Overlast en Zorg beter kan vinden of bereiken (onder 
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andere omdat bewoners nu ook via email een overlastmelding kunnen doen) of 
doordat een enkele bewoner bijvoorbeeld heel vaak melding maakt over overlast. 
Daamaast ontvangen wij ook zoals aangegeven veel signalen uit de wijken over 
overlast rondom jongerenhuisvesting. 

Voor de analyse van de overlastmeldingen hebben we verschillende bronnen tot onze 
beschikking: 

- Meldingen van het Meldpunt Overlast en Zorg. 
- Meldingen vanuit de politie; 
- Gegevens van het incidentenoverleg tussen gemeente/politie en het meldpunt. 

We hebben op basis van deze bronnen een aantal jaren temggekeken en signaleren dat 
het aantal meldingen ten aanzien van studentenoverlast is gestegen. Bij het Meldpunt 
Overlast en Zorg en de politie wordt overlast door studenten specifiek geregistreerd als 
melders aangeven dat het om studenten gaat (hier kuimen natuurlijk ook niet 
studerende jongeren tussen zitten). Maar niet alleen het aantal meldingen over 
studentenoverlast is gestegen, ook het totaal aantal overlastmeldingen is gestegen. 

Tabel: Aandeel meldingen studentenoverlast 

Jaar totaal studenten percentage 
2008 2905 323 11% 
2009 3733 426 11% 
2010 4051 561 14% 
2011 4436 590 13% 

2012 4967 682 14% 

Van het totaal aantal meldingen staat burenoverlast (in 2012 33%) van het totaal aantal 
meldingen) bovenaan, overlast veroorzaakt door studenten staat sinds 2010 in de top 3 
(14% in 2012). Doordat in het verleden niet altijd even consequent geregistreerd werd 
kan tussen burenoverlast ook overlast veroorzaakt door studenten zitten. Andersom is 
ook waar, tussen overlast geregistreerd als studenten kunnen ook werkende jongeren 
zitten. De wijken waar veel meldingen vandaan komen zijn, de Schildersbuurt, 
Paddepoel-Noord, Vinkhuizen-Noord, de Korrewegbuurt en de Oosterpoortbuurt. 

Welke maatregelen kunnen we nog inzetten of onderzoeken? 
Zoals hierboven is geschetst doen we al veel op het gebied van jongerenhuisvesting en 
overlast. We zullen de overlast echter nooit helemaal kunnen voorkomen, maar we 
blijven zoeken naar effectieve maatregelen. Het incidentenoverleg is hiervan een goed 
voorbeeld. Dit vindt wekelijks plaats tussen alle partijen die te maken hebben met de 
problematiek van overlast, waardoor snel kan worden gereageerd op overlast 
meldingen. Het is gericht op een acute melding, waardoor locatiegerichte (pand-, 
straat- of wijkniveau) acties kunnen worden ondemomen. Veel van de overige 
maatregelen zijn niet specifiek locatiegericht, maar zijn algemeen voor de gehele stad. 
Hieronder noemen we daarom een aantal maatregelen waarvan we de inzetbaarheid 
aan het bekijken zijn of nog gaan onderzoeken. Deze moeten ons handvatten geven om 
ook meer locatiegerichte acties te kunnen nemen. 
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Het gaat om de volgende maatregelen die we nu aan het bekijken of onderzoeken zijn: 
1. Brieven sturen naar eigenaren van woningen die geen vergunning nodig 

hebben: het sturen van brieven naar eigenaren van kamerverhuurpanden met 
een onttrekkingsvergunning, waarin zij op de hoogte worden gesteld van de 
gemelde overlast en de eventuele consequenties werkt goed. We willen daarom 
vanaf nu ook brieven sturen aan eigenaren van kamerverhuurpanden, die geen 
onttrekkingsvergunning nodig hebben; 

2. Overleg met studentenverenigingen: we hebben op dit moment overleg met 
een aantal organisaties zoals Contractus (overkoepelend orgaan van 7 
studentenverenigingen). We gaan samen met de politie kijken of we verder 
overleg en afstemming kunnen organiseren en afspraken kuimen maken over 
hoe zij een bijdrage kunnen leveren om de overlast van hun leden te beperken; 

3. Fijn slijpen informatie-uitwisseling bij overlast kamerverhuur: we gaan de 
contacten en informatie-uitwisseling tussen gemeente en politie verder fijn 
slijpen. De samenwerking gaat goed en we gaan kijken of we nog duidelijker 
afspraken kunnen maken over bijvoorbeeld de uitwisseling van gegevens over 
overlast. Gegevens worden goed gedeeld, maar bij de uitwisseling loopt men 
tegen belemmeringen aan van de verschillende systemen die door partijen 
worden gebmikt. Bij de eventuele aanschaf van nieuwe systemen is het daarom 
een aandachtspunt dat in ieder geval de benodigde informatie uit de systemen 
kan worden gehaald; 

4. Tijdelijke vergunningen onderzoeken: we gaan onderzoeken of we tijdelijke 
onttrekkingsvergunningen kunnen gaan verlenen, waardoor we wellicht meer 
kunnen gaan sturen op het aantal kamerverhuurpanden per straat door 
vergunningen niet te verlengen. Hierbij gaan we ook kijken naar de 
mogelijkheden voor het intrekken van onttrekkingsvergunningen (bijvoorbeeld 
waimeer men vergunningen niet gebraikt); 

5. Keurmerk faciliteren: er zijn verscheidene initiatieven op het gebied van 
keurmerken voor studentenhuizen. Wij vinden dat wij als gemeente zelf geen 
verantwoordelijkheid moeten nemen in het ontwikkelen van een keurmerk. Dit 
kan de markt goed zelf oppakken, waarbij wij wel kunnen faciliteren met 
bijvoorbeeld kennis en advies. Onlangs hebben we bijvoorbeeld ondersteuning 
geboden bij het opzetten van de site hostmeright.nl, waar buitenlandse 
studenten kamers kunnen reviewen. Verder praten wij ook met andere partijen 
over de ontwikkeling van een keurmerk. Zo heeft Vastgoed belang 
(belangenbehartiger van particuliere beleggers in vastgoed) een landelijk 
gecertificeerd keurmerk ingevoerd. Vastgoed Belang Groningen discussieert 
momenteel over de invoering hiervan in Groningen; 

6. Ontmoeting tussen studenten en andere stadjers bevorderen: uit het 
onderzoek 'Student in de Groningse buurt' dat in opdracht van de gemeente 
wordt uitgevoerd blijkt dat vooral face-to-face contact tussen studenten en 
andere stadjers goed werkt. Dit contact moet wel aan een vijftal voorwaarden 
voldoen, te weten stractureel contact, gelijkwaardige status tussen de groepen 
(dat er ongeveer evenveel studenten als niet studenten aan het contact 
deelneemt), samenwerking, een gezamenlijk doel en een autoriteit (zoals de 
gemeente) die het contact ondersteunt. We willen daarom nog meer vanuit de 
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campagne Leven in stad inzetten op de ontmoeting tussen studenten en andere 
stadjers. Hiervoor zijn de microcampagnes erg geschikt, die we naar aanleiding 
van een motie van de raad dit jaar zijn gestart. Een goed voorbeeld van een 
gezamenlijke actie is de onlangs door bewoners van de Jozef Israelstraat 
georganiseerde American party. Ongeveer 100 bewoners (60 studenten, 40 
niet-studenten) waren van 18:00 tot 22:30 aan het kennismaken, borrelen, 
dansen & dineren. Hoogtepunten waren een taartbakwedstrijd (15 taarten 
gemaakt door studentenhuizen), een gedicht van Joost Oomen over het 
samenleven in de Jozef Israelstraat, een open-podium en een filmpje waar 
Jozef Israels de buurt toespreekt. Het feest heeft geleid tot veel positieve 
geluiden van zowel bewoners en studenten. 
Met de wijkgerichte aanpak zijn in een aantal buurten werkgroepen ontstaan 
rondom het onderwerp jongerenhuisvesting. De werkgroepen bestaan uit 
bewoners van een buurt/wijk en een ambtenaar van de gemeente Groningen die 
als aanspreekpunt fungeert. In de Korrewegwijk en Schilderswijk zijn 
dergelijke werkgroepen actief. Vanuit de Herewegbuurt/Rivierenbuurt is 
onlangs een werkgroep gestart. Deze werkgroep wil vooral nadenken over hoe 
op een positieve manier iets kan worden gedaan aan overlast. Wanneer hier 
goede ideeen uit naar voren komen, gaan we serieus kijken of we ze kunnen 
implementeren of ondersteunen. 

7. Ondersteuning Pilot Briljantstraat en overige prioriteit straten: In 
Vinkhuizen Noord heeft de laatste jaren een snelle toename plaatsgevonden 
van het aantal studenten, vooral in de Briljantstraat. Voor de huidige bewoners 
was dit een nieuwe ontwikkeling en is er sprake geweest van veel 
overlastmeldingen. Uit gesprekken met bewoners blijkt dat ze zich drak maken 
over bijvoorbeeld het onderhoud van tuintjes en verkeerd gestalde fietsen. We 
willen daarom deze buurt actief gaan ondersteunen met een pilot. We stellen 
voor om samen met bewoners en studenten in de straat en de gemeente 
(stadsbeheer, stadsdeelcoordinatie, beleid), corporaties en bijvoorbeeld de 
politie te kijken wat we met elkaar kunnen organiseren om overlast aan te 
pakken of bijvoorbeeld om slecht onderhouden tuintjes gezamenlijk aan te 
pakken. Naast de Briljantstraat willen we nog prioriteit geven aan enkele 
andere straten, waar de problematiek aan de orde is (bijvoorbeeld in de 
Zeeheldenbuurt en Paddepoel). Het is overigens belangrijk dat het initiatief 
hiervoor zoveel mogelijk vanuit de bewoners zelf komt. Wij zullen dergelijke 
initiatieven zoveel als mogelijk ondersteunen. 

8. Ideeen ophalen vanuit de wijken: invoeren van het BOOT-initatief 
onderzoeken: er wordt vanuit de gemeente in overleg met de 
Hanzehogeschool gekeken of het initiatief BOOT (Buurtwinkel voor 
Onderwijs Onderzoek en Talentontwikkeling) dat in Amsterdam succesvol is, 
ook in de Groningen kan worden ingevoerd. Bij dit initiatief worden 
buurtwinkels opgericht die worden bemand door studenten. De studenten 
leveren vervolgens diensten aan de buurt / buurtbewoners. Door het onderwijs 
te verplaatsen naar de wijk en daar te leren, te werken en te onderzoeken wordt 
de stad ondersteund door studenten. De studenten krijgen hier studiepunten 
voor. 



Bladzijde 

Onderwerp Jongerenhuisvesting en overlast 

Tot slot 
We zullen de komende tijd het ambtelijke overleg tussen de gemeente, meldpunt en 
politie voortzetten en hierin de vinger aan de pols houden. Wij zullen u over de 
voortgang en de resultaten rapporteren via de monitor Jongerenhuisvesting. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

êmeester, 
(Peter) Rehwinkel n) Ruys 


